

## Public Notice

Panda Commercial Bank Plc. (under liquidation procedure) would like to inform all customers as follows:

1. According to the liquidation procedure, the Liquidation Office has been continuously receiving **claims applications from customers** for review and verification.
2. Due to the large number of customers submitting applications, the registration numbering process and issuance of official confirmation letters require time. The working team must verify customer information, cross-check data, and prepare relevant documents carefully to ensure accuracy and to avoid delays and inconvenience to customers.
3. For customers whose applications have been properly submitted and verified as complete and accurate, Panda Commercial Bank (Liquidation Office) will announce the **list of verified applicants** at the bank's headquarters so that customers can review the list before the closing date of the application submission.
4. For customers who have not yet submitted their applications, the bank will continue to notify them through all available channels to come and submit their claims and complete the required procedures.

Therefore, all customers are kindly requested to remain calm and wait patiently while the bank continues the process in accordance with legal procedures.

### Panda Bank Under Liquidation

#### 公告

胖大银行(清算程序中)谨此通知本行客户如下:

1. 根据清算程序, 清算办公室一直在持续接收客户提交的索赔申请, 以便进行审核与核实。
2. 由于提交申请的客户数量较多, 登记编号及开具正式确认函的过程需要一定时间。工作团队必须核对客户信息、交叉比对数据并仔细准备相关文件, 以确保准确无误, 避免给客户带来不便或延误。
3. 对于已妥善提交申请且经核实完整准确的客户, 银行(清算办公室)将在银行总部公布已核实申请人名单, 以便客户在申请提交截止日期前进行查阅。
4. 对于尚未提交申请的客户, 银行将继续通过所有可用渠道发出通知, 请其前来提交索赔申请并完成必要手续。

因此, 请所有客户保持冷静并耐心等待, 银行将继续按照法律程序推进相关工作。

胖大银行(清算程序中)

